
Årsmelding fra Stavkirkekomiteen  

Komiteen har i 2011 bestått av følgende:  

                Kari Alm Elsrud 

                Gunhild Breen 

                Reidar Heiene 

                Herman Sukke  

                Knut Erik Digene 

                Ronny Skogstad 

  

Komiteen ble utvidet med de to sistnevnte for å prøve og få avklaring på to viktige saker som har 

pågått 

over lang tid. 

  

                1. Få til en minnelund for gamle gravminner på kirkegården  

                2. Få Riksantikvarens godkjenning for rullestolinngang i kirka  

Under henvisning til sak 45/10 og 46/10 til forrige menighetsråd, ble Knut Erik Digene valgt til til 

leder inntil disse sakene er ordnet. Vi betrakter derfor Knut Erik Digene fortsatt som leder av 

komiteen.  

Komiteen har ikke hatt mange møter i 2011, men ble enige om at vi vil prøve å få godkjenning hos 

Riksantikvaren 

for en permanent rampe for rullestolbrukere som også kan brukes til en tralle for å transportere 

kister inn og ut av kirka ved gravferder. 

Reidar Heiene laget derfor til en målsatt tegning over hvordan vi tenker oss en løsning. Med 

bakgrunn i vårt forslag, var hele komiteen på befaring ved kirka høsten 2011 sammen med folk fra 

Riksantikvaren og kirkeverge Kristen Mathias Hyrve. 

Vi fikk ikke veldig store forhåpninger om gjennomslag for våre planer, men har ikke tenkt å gi opp 

enda.  

Av andre ting som komiteen har gjort i 2011 er følgende: 

Damene i komiteen foretok rengjøring oppe på kirkemuseet før omvisersesongen 

  



Reidar og Herman gikk gjennom lageret av materiell for salg ved omvisningen, slik at kort , bøker etc 

kunne bli bestilt før omvisningsesongen startet.  

Herman møtte opp første dagen med guiding for å hjelpe til med oppstart. Likedan var han med på 

bortrydding etter at guidingen var slutt.  

Herman Sukke 

 


